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Citygården og hotellkvartalet - Sett fra Kirkegata

Hensikten med reguleringsplanen er å åpne for 
etablering av ny sentrumsbebyggelse med bolig og 
næring der Citygården står i dag, og utvidelse av hotell 
på dagens parkeringsplass nord for hotellet.

Videre er hensikten med planen å tilføre nytt byrom og 
ny gangforbindelse mellom Kirkegata og Brutorget.
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Citygården og hotellkvartalet – Sett fra Kirkegata

Planforslaget
Alternativ utnyttelse, uten inntrukket 6. 
etasje med økt grunnflate

Inntrukket 6. etg. synes ikke fra 
Kirkegata eller Søndre torv.



Internt dokument

Citygården og hotellkvartalet – Sett fra Kirkegata

Alternativ utnyttelse, uten inntrukket 6. etasje med økt grunnflate 

Planforslaget
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Citygården og hotellkvartalet – Sett fra sentrumskvartalet

Alternativ utnyttelse, uten inntrukket 6. etasje med økt grunnflate 

Planforslaget
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Høringsuttalelser

Naboer, foreninger m.v.

Temaer:
• Til alternativet: Det bør ikke være slik at "om en ikke 

får bygge i høyden, får en bygge i bredden".

• Sol og skygge
• Utsikt og innsyn
• Lyd fra hotellet (bar i toppetasje)
• Visuelle konsekvenser for opplevelsen av kirken
• Planen bør være i tråd med byplanens rammer 

(høyde)
• God oppgradering av sentrum, viktig med noe 

fleksibilitet ift. byplanens overordnede rammer
• Bussframkommelighet i anleggsperioden

Overordnede myndigheter

Temaer: 
• Støy
• Barn og unge
• Planen vil bidra til å styrke sentrum 
• Planen tar hensyn til omkringliggende 

verneverdig bebyggelse gjennom volumbruk, 
materialuttrykk og formspråk. 

• Grunnforhold (NVE kom med innsigelse men den 
er trukket)

Bare naboene i Bryggerigården boligsameie nevner alternativet uten inntrukket 6. 
etasje.
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Sakens status

• I årsskiftet 2021-2022 har noen endringer etter offentlig 

ettersyn vært på begrensa høring til berørte parter, dette 

hovedsakelig for å få regulert bryggerikjellerne til bevaring 

som kulturminne. Det ble mottatt 2 uttalelser; fra 

Bryggerigården boligsameie og Viken fylkeskommune.

• Vi tar sikte på å fremme planforslaget til 2. gangsbehandling i 

februar.
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Avslutning og takk!Avslutning og takk!


